

**NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, JANUARY 26, 2015 AT 9:00 P.M.**

---

**AGENDA**

1. Question Period
2. By-law 2433 creating the fee schedule for cultural, sports and leisure activities for the spring and summer 2015 as well as to amend by-law 2439 concerning “fun card” fees - Adoption
3. Purchase of annual flowers (C-34-14)
4. Adoption of Kolostat Webcontrol Monitoring Services Agreement
5. By-law 2302-2 to be entitled “By-law 2302-2 amending By-law 2302 to regulate the collection and disposal of waste materials in view of amending the collection days for: organic waste materials, recyclable materials, bulky waste and refuse” – Notice of Motion
6. Minor Exemption – 5854-5880 Kellert - Adoption
7. Adjournment of the meeting

---

M<sup>e</sup> Jonathan Shecter  
City Clerk

\*\*\*\*\*

**VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 26 JANVIER 2015 À 21 H**

---

**ORDRE DU JOUR**

1. Période de questions
2. Règlement établissant la grille tarifaire pour les activités culturelles, sportives, et récréatives pour printemps et l'été 2015 ainsi qu'amender règlement 2439 concernant les tarifs pour les « cartes loisirs » - adoption
3. L'achat de fleurs annuelles (C-34-14)
4. Adoption de l'entente avec Kolostat concernant le service de surveillance Webcontrol
5. Règlement 2302-2 à être intitulé : «Règlement 2302-2 amendant le règlement 2302 pour régler la collecte et l'élimination des matières résiduelles en vue de modifier les jours de collectes des ordures ménagères, des matières organiques, et des recyclables» – Avis de Motion
6. Dérogation mineure - 5854-5880 Kellert - Adoption
7. Ajournement de la séance

---

M<sup>e</sup> Jonathan Shecter  
Greffier